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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Zorg: 81 miljoen aan open rekeningen» 
(ingezonden 16 mei 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Zorg: 81 miljoen aan open rekeningen»?1 

Vraag 2
Klopt het dat zorgkantoren nog 81 miljoen euro aan instellingen moeten 
betalen voor geleverde zorg waar mensen wettelijk recht op hadden? 

Vraag 3
Vindt u dat de zorgkantoren deze nog openstaande rekeningen moeten 
betalen? Zo ja, hoe gaat u dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) nooit kan zeggen 
dat overproductie voor eigen rekening is, «eigen schuld dikke bult», daar het 
hier gaat om een verzekerd recht op zorg? Zo nee, hoe gaat u er voor zorgen 
dat zorginstellingen de overproductie alsnog uitbetaald krijgen? 

Vraag 5
Klopt het dat er geld overblijft door onderproductie? Zo ja, om hoeveel geld 
gaat het, en belanden deze AWBZ-gelden op de planken van de zorgverzeke-
raars? 

Vraag 6
Hoe gaat u voorkomen dat instellingen straks wel gaan zeggen: «jammer dan, 
we helpen u niet meer want het geld is op», omdat de zorgkantoren de extra 
zorg niet uitbetalen? 

Vraag 7
Hoeveel AWBZ-geld belandt er op de planken van de zorgverzekeraars door 
het zuinige inkoopbeleid van de zorgkantoren?

1 BN de Stem, 15 mei 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z08924
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


